
Dag gemeente Enschede, 

Ik 
zag 

met 

verheuging 
het voornemen van de 

gemeente 

Enschede om de 

Fatbikes te verbieden in het stadscentrum en 

voetgangerzones. 

Ik herken de 
problematiek 

ook in 
mijn eigen woonplaats! 

Op 
de radio en het Internet was hier al veel over te 

doen, 
inclusief 

allerlei 
juridische beschouwingen 

rondom de APV. 

Ik heb een idee. 
Dat leg 

ik 
hierbij 

graag 

aan u voor als 
zienswijze. 

Is het een idee om in het 
gehele gebied (stadscentrum) 

waarin fatbikes 

geweerd worden, 
een 

snelheidsbeperking op 

te 

leggen? 
Ik dacht dat dat 

een 
Al 

bord was. 

Stel, 
dat er in het 

gehele 
stadscentrum een maximum snelheid van Skm 

per 

uur 

geldt. 

Handhaving 

moet 
er sowieso 

zijn, 
ook voor een verbod 

op 
fatbikes. 

Maar, handhaving op 
snelheid is dan ook zeer effectief, want Skm 

per 
uur 

is voor wandelaars 
prima, 

maar voor fatbikes 
altijd 

een 

overtreding. 

Dus: 
juridisch 

heel 
houdbaar; 

elke fatbike die sneller 

gaat 

dan een Sklm 

per 

uur kan rekenen 

op 

een boete 
bij handhaving. 

Hoor 
graag 

of 
dit 

een 

bijdrage levert, 

Hartelijke groet, 

drs. 
ing, (geanonimiseerd)


